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Írásbeli kérdé s
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Kell-e a csongrádi vízlépcső?” címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok intézn i
Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz . Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Csongrád település, valamint környékén, hosszú-hosszú évek óta beszéd- és vitatéma egy
esetlegesen megépítendő csongrádi vízlépcs ő kérdése. Kérem, tájékoztasson, hogy mi az Ön

által vezetett minisztérium álláspontja a vízlépcső megépítésérő l?

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel várom válaszát :
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